
Zápisnica 

15.  riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

25. apríla 2017 

Zasadacia miestnosť Filozofickej fakulty TU „3P1“ 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 
    

Program rokovania: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Aplikovať výsledky analýzy činnosti 

Slovenského historického ústavu v Ríme pri Trnavskej univerzite 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj 

Ročný plán úloh 

5.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Prijať vnútorný predpis TU 

o prevádzke elektronickej schránky 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Ročný plán úloh 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Aktualizovať a vydať viacjazyčný 

informačný materiál o TU 

Aktuálne záležitosti 

7. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti 

8. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Uzavretie Kolektívnej zmluvy na roky 

2017 – 2018 

Aktuálne záležitosti 

8.2 Výročná správa o hospodárení TU za rok 2016 

9. Rozličné 
             

 

Bod 1 

 

15. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity v 

Trnave (ďalej len „rektor univerzity“). Následne oboznámil s navrhnutým programom a 

požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako 

bol uvedený v pozvánke.  

 
 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity:  

 o prijatí štátnej tajomníčky Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR (ďalej len 

„ministerstvo školstva“) Mgr. Oľgy Nachtmannovej, PhD., ktorú rektor univerzity 

prijme spoločne s dekanom FF TU dňa 4. mája 2017 na pôde FF TU;  



 o výsledku „Annual EUA Conference 2017“, ktorej sa rektor univerzity zúčastnil 

v dňoch 4. – 8. apríla 2017 v nórskom Bergene; 

 o aktuálnych krokoch vo veci upozornenia na podozrenie z nezrovnalosti a žiadosti o 

vrátenie finančných prostriedkov zo strany Výskumnej agentúry – rektor univerzity sa 

zúčastnil pracovného stretnutia s riaditeľom agentúry, ktorý sa vyjadril v tom zmysle, 

že ide o požiadavku zo strany Bruselu, ktorá štrukturálne fondy poskytuje. V súvislosti 

s touto požiadavkou univerzita zaslala list, v ktorom odmieta vrátenie finančných 

prostriedkov v celom rozsahu; 

 o pokračujúcej korešpondencii zo strany dr. Benedikovičovej, bývalej zamestnankyne 

FZaSP TU a študenta PF TU, Mgr. Zmija v súvislosti s požadovaním informácií, ktoré 

za asistencie advokátskej kancelárie Maple&Fish vybavuje kvestor univerzity; 

 o zasadnutí Vedeckej rady UCM v Trnave dňa 20. apríla 2017, ktorého sa rektor 

univerzity ako člen vedeckej rady zúčastnil;  

 o zasadnutí Slovenskej rektorskej konferencie (ďalej len „SRK“) dňa 24. apríla 2017: 

 SRK opakovane diskutovala o autorskom návrhu Národného programu rozvoja 

výchovy a vzdelávania „Učiace sa Slovensko“. Konštatovala, že v návrhu absentuje 

hĺbková spoločenská, ekonomická a kultúrna analýza potrieb vysokých škôl a 

rozvoja slovenskej spoločnosti na nasledujúce obdobie. SRK žiada MŠVVaŠ SR 

vybrať a definovať principiálne problémy slovenského vysokého školstva 

v spolupráci s orgánmi reprezentácie vysokých škôl v rámci „Memoranda o 

spolupráci na stratégii pre vysoké školstvo“, ktoré zaviaže participujúce strany na 

tvorbe koncepcie nového zákona o vysokých školách a zákona o zabezpečovaní 

kvality; 

 SRK odmietla predložený návrh novely zákona o vysokých školách a žiada 

MŠVVaŠ SR pripraviť návrh nového zákona o vysokých školách, ktorý rámcovým 

spôsobom vytvorí pravidlá a podmienky pre skutočnú modernizáciu 

a zefektívnenie slovenského vysokého školstva. SRK je presvedčená, že v diskusii 

s akademickou obcou a pri rešpektovaní jej návrhov, bude prijatý a akademickým 

prostredím akceptovaný nový zákon o vysokých školách. Ide o strategickú 

požiadavku SRK;  

 SRK zásadne žiada, aby MŠVVaŠ SR pripravilo nový návrh zákona 

o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania, ktorý bude v súlade 

so Štandardami a usmerneniami na zabezpečovanie kvality v Európskom priestore 

vysokoškolského vzdelávania. Návrh zákona o zabezpečovaní kvality bol jednou z 

dlho očakávaných legislatívnych úprav s ambíciou sprehľadniť problematiku, prijať 

postupy a odporúčania smerom k vysokým školám, upraviť právomoc a postavenie 

hodnotiaceho orgánu a vyjasniť vzťahy medzi vysokými školami, hodnotiacim 

orgánom a štátom, ktorý reprezentuje MŠVVaŠ SR. Predložený návrh zákona nie 

je jednoznačný, zameriava sa viac menej na formálne fungovanie Akreditačnej 

agentúry. SRK predpokladá problémy s jej kreovaním, chodom a financovaním.  

 o prijatí podpredsedu Národnej rady SR Bélu Bugára a následnej besede so študentami 

univerzity dňa 27. apríla 2017 navrhnutej zo strany p. Bugára; 

 o doručenom liste riaditeľa Spolku sv. Vojtecha, P. Šulíka, vo veci ponuky na 

spoluorganizáciu vedeckého sympózia pri príležitosti výročia narodenia zakladateľa 

Spolku sv. Vojtecha Andreja Radlinského, ktoré sa bude konať dňa 20. septembra 2017.  

 

 

Bod 3 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie:  

 o podujatí organizovanom Študentskou radou TU „Káva za názor“ dňa 25. 4. 2017, 

prebiehajúcom vo vstupných priestoroch Rektorátu a Filozofickej fakulty, Pedagogickej 

fakulty, Právnickej fakulty; 



 o študentskej akcii „Majáles Trnavskej univerzity“, ktorý sa bude konať v priestoroch 

Študentského domova Petra Pázmaňa dňa 2. mája 2017; 

 o stanovení termínov na prerokovanie sporných žiadostí o preskúmanie výsledkov 

prijímacieho konania, tzv. odvolacie konania, a to 13. júla a 10. augusta 2017; 

 o zabezpečení akreditácie študijných programov, resp. zmien súvisiacich s akreditáciou 

- ak by boli legislatívne zmeny v súvislosti s novelou zákona o vysokých školách 

a novelou zákona o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania prijaté v stave, 

v akom sú navrhnuté, po 31. decembri 2017 nebude Akreditačná komisia prijímať 

žiadne žiadosti v súvislosti s akreditáciou študijných programov. Ku koncu augusta 

2018 končí platnosť niektorým programom TU, preto je nevyhnutné podať návrhy na 

akreditáciu, resp. reakreditáciu do konca tohto kalendárneho roka, v rámci univerzity je 

potrebné predložiť všetky potrebné podklady najneskôr do 16. októbra 2017.   

 

 

Bod 4 

 

4.1 

  Prorektor pre vedeckú a umeleckú činnosť informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 

2017 - Aplikovať výsledky analýzy činnosti Slovenského historického ústavu v Ríme pri 

Trnavskej univerzite. Uviedol, že činnosť tohto pracoviska je v súčasnosti utlmená, zámerom 

je získanie silnejšej inštitucionálnej podpory výskumu, čo si vyžaduje zásah do činnosti 

ústavu. Priblížil oblasti, ktoré v tejto súvislosti treba realizovať a opatrenia, do ktorých treba 

investovať, čo zahŕňa personálnu a priestorovú otázku a v neposlednom rade zabezpečenie 

spolupráce so Štátnym historickým ústavom. KR TU následne prijalo uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 1/15-25042017  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú a umeleckú činnosť 

o plnení úlohy RPÚ 2017 - Aplikovať výsledky analýzy činnosti Slovenského 

historického ústavu v Ríme pri Trnavskej univerzite. 

Z: prof. Rábik  

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre vedeckú a umeleckú 

činnosť:  

 o zasadnutí Vedeckej rady TU dňa 24. 4. – na tomto zasadnutí Vedecká rada TU 

schválila návrh VR FF TU na vymenovanie doc. PhDr. Jaromíra Febera, CSc. za 

profesora v študijnom odbore Etika, návrh VR FZaSP TU na vymenovanie doc. 

PaedDr. Petra Juska, PhD. za profesora v odbore 3.1.14. sociálna prác, návrhy dekana 

TF TU na udelenie čestného titulu „Dr. h. c.“ prof. Dr. hab. Józefovi Kuliszovi SJ a 

pátrovi Emilovi Vánimu SJ, návrh zmien a doplnení Kritérií Teologickej fakulty na 

získanie vedecko-pedagogického titulu docent a kritérií na získanie vedecko-

pedagogického titulu profesor, a v závere zasadnutia prerokovala a zhodnotila úroveň 

vo vzdelávacej činnosti a v oblasti vedy, techniky alebo umenia; 

 o žiadosti ministerstva školstva o vypracovanie podkladov potrebných na prípravu 

rozpisu dotácií zo štátneho rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2018, a to 

v oblasti úspešnosti domácich a zahraničných grantov – termín za predloženie 

podkladov je do 23. mája 2017, spracovanie zabezpečuje referát VVUČ; 

 o aktuálne prebiehajúcom každoročnom zbere dát za rok 2016 zo strany CVTI SR v 

oblasti výskumno-vývojového potenciálu – prostredníctvom referátu VVUČ bola 

zaslaná požiadavka o predloženie podkladov na fakulty, následne bude vypracovaný 

výkaz za univerzitu ako celok.  

 

 

 



 

Bod 5 

 

5.1 

Prorektor pre rozvoj poskytol prítomným informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 

2017 - Prijať vnútorný predpis TU o prevádzke elektronickej schránky. Uviedol, že predpis 

zatiaľ nie je prijatý a vzhľadom na to, že systém fungovania je pomerne chaotický aj zo 

strany štátu, nevie upresniť termín jeho prijatia. Elektronickú schránku má univerzita 

vytvorenú, kontaktnou osobou je p. Masnicová z kancelárie kvestora TU. O ďalšom postupe 

v tejto záležitosti bude prorektor pravidelne informovať. KR TU následne prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/15-25042017  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o plnení úlohy RPÚ 2017 - 

Prijať vnútorný predpis TU o prevádzke elektronickej schránky. 

Z: doc. Majdan  

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre rozvoj:  

 o fungovaní Rady pre ekonomický rozvoj TU (RER) – prorektor prostredníctvom 

spracovanej prezentácie predstavil prítomným rámcový plán činnosti a cieľov Rady pre 

ekonomický rozvoj TU, ktorej vznik schválilo KR TU na predchádzajúcom zasadnutí, 

uviedol, že 1. stretnutie rady sa na základe konsenzuálnej dohody členov bude konať 2. 

5. 2017 o 14.00 h; 

 o progrese riešenia rekonštrukcie a využitia budovy Adalbertinum; 

 o stave riešenia inovácie portálu pre e-learning, a to pomocou spracovanej prezentácie.  

 

 

Bod 6 

 

6.1  

  Prorektor pre vonkajšie vzťahy ozrejmil prítomným stav plnenia úlohy RPÚ 2017 - 

Aktualizovať a vydať viacjazyčný informačný materiál o TU. Prostredníctvom zahraničného 

oddelenia bola na fakulty zaslaná požiadavka o doplnenie už spracovaných informácií. Text 

publikácie je už pripravený, po doplnení všetkých potrebných informácií pôjde na 

profesionálnu úpravu a následne bude materiál vydaný. KR TU následne prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 3/15-25042017  

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy 

RPÚ 2017 - Aktualizovať a vydať viacjazyčný informačný materiál o TU. 

Z: doc. Marinčák   

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy:  

 o účasti na zahraničnej pracovnej ceste v USA, v rámci ktorej navštívil spolu 

s ostatnými univerzitnými zástupcami univerzitu v Scrantone (University of Scranton) 

a univerzitu strednej Floridy (University of Central Florida). - Cieľom návštevy 

University of Scranton bolo zabezpečenie širšej výmeny študentov a pedagógov, 

rozvinutie udržateľnej aktívnej spolupráce a stabilnej komunikácie. V prípade 

University of Central Florida bolo zámerom cesty preskúmanie možností spolupráce 

medzi našimi univerzitami v konkrétnych krokoch a možnostiach; 

 o ponuke spolupráce zo strany Mukačevskej univerzity – univerzita má záujem s TU 

spolupracovať v oblasti vzdelávania a výmeny študentov a pedagógov, spoločných 

študijných odborov, a tvorby medziuniverzitného vedeckého časopisu.  

 

 



 

Bod 7 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie koordinátorky pre kvalitu TU:  

 o pripomienkovaní návrhu zákona o zabezpečovaní kvality vysokoškolského zákona -  

koordinátorka koncipovala pripomienky v zmysle toho, že návrh zákona musí byť 

v súlade s európskymi štandardmi a odporúčaniami a tiež musí byť jasný a zreteľný 

v postupoch týkajúcich sa jeho napĺňania; 

 o príprave aktualizácie mapy hlavných, riadiacich a podporných procesov univerzity, 

s predpokladom spracovania  do konca tohto kalendárneho roka; 

 o príprave Akčného plánu zlepšovania na obdobie 2017–2018 z dôvodu skončenia 

platnosti Akčného plánu zlepšovania na roky 2014–2016 – jednotliví fakultní 

koordinátori boli s cieľom prípravy tohto dokumentu požiadaní o doplnenie stavu 

plnenia v roku 2016  a plánu na roky 2017 a 2018 za jednotlivé fakulty, a to do termínu 

2. 5., následne do konca júna tohto roku bude vypracovaný finálny materiál na úrovni 

univerzity a tiež pre všetky fakulty, a to aj vo vytlačenej – osvetovej a reprezentačnej 

forme; 

 o potrebných krokoch v súvislosti s výsledkami realizovanej študentskej ankety – 

koordinátorka pre kvalitu požiadala dekanov fakúlt o zabezpečenie zverejnenia  reakcie 

jednotlivých fakúlt na študentskú anketu, žiadna fakulta doposiaľ nezverejnila výsledky 

ankety.  

 

 

Bod 8 

 

8.1  

  Kvestor univerzity informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2017 - Uzavretie 

Kolektívnej zmluvy na roky 2017 – 2018. Uviedol, že rektor univerzity na základe dekrétov 

vymenoval členov komisie pre prerokovanie návrhu kolektívnej zmluvy. Zdôraznil, že 

niekoľkokrát bol stanovený termín  pracovného stretnutia tejto komisie, avšak vzhľadom na 

pracovnú vyťaženosť jednotlivých členov sa nepodarilo komisii zasadnúť a návrh prerokovať. 

O ďalšom postupe v tejto záležitosti bude informovať na nasledovných zasadnutiach KR TU. 

Rektor univerzity dal následne hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/15-25042017  

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestora univerzity o plnení úlohy RPÚ 2017 - 

Uzavretie Kolektívnej zmluvy na roky 2017 – 2018. 

Z: Ing. Hornáček   

 

 

8.2 

  Kvestor univerzity v rámci ďalšieho bodu programu zdôvodnil predložený návrh 

Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2016. Poznamenal, že mu neboli písomne doručené 

žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy k zaslanému materiálu. Rektor univerzity 

následne otvoril diskusiu k predloženému podkladu rokovania.   

  Dekanka PF TU navrhla na strane 7 v prvom odseku kapitoly 2.1 vypustiť slovo 

„mimoriadny“ a poslednú vetu odseku vynechať úplne, čo aj následne zdôvodnila. Kvestor 

univerzity ako predkladateľ materiálu pripomienku akceptoval. Rektor univerzity dal 

následne hlasovať o návrhu uznesení:   

 

UZNESENIE KR TU 5/15-25042017  

KR TU schvaľuje  v predloženom návrhu Výročnej správy o hospodárení TU za rok 

2016 v prvom odseku kapitoly 2.1 vypustiť slovo „mimoriadny“ a odstrániť poslednú 

vetu odseku.  

 



 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne. 

 

UZNESENIE KR TU 6/15-25042017  

KR TU schvaľuje návrh Výročnej správy o hospodárení TU za rok 2016 v znení  

pozmeňujúceho návrhu prijatého na rokovaní KR TU dňa 25. 4. 2017.  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne. 

 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie kvestora univerzity o dokončení 

rekonštrukcie vstupných priestorov budovy rektorátu a FF TU ku dňu 31. 3. 2017 - stavba 

trvala 11 mesiacov, z dôvodu poveternostných podmienok bol termín dokončenia predĺžený 

o 1 mesiac, v súčasnosti sa očakáva rozhodnutie o kolaudácii zo strany stavebného úradu.  

 

 

Bod 9 

 

Rektor univerzity v rámci posledného bodu rokovania informoval prítomných 

o diskusii rektorov na zasadnutí SRK vo veci finančnej podpory činnosti agentúry ARRA 

v súvislosti s ich písomnou požiadavkou, ktorá bola na jednotlivé univerzity doručená. 

Výsledkom diskusie bolo hlasovanie, v rámci ktorého členovia SRK schválili neposkytovať 

agentúre finančnú podporu.  

 

Rektor univerzity ďalej informoval o zámere obnoviť zmluvu o poskytovaní právneho 

poradenstva s advokátskou kanceláriou Maple&Fish. V tejto súvislosti požiadal členov KR 

TU o vyjadrenie k uvedenému zámeru. Členovia KR TU nemali voči obnove zmluvy 

námietky a konsenzuálne schválili jej realizáciu.  

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

Schválil: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD. 

rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Macášková 

 

Trnava 25. 4. 2017 


